
 

Dagsorden Hovedbestyrelsesmøde 
Dansk Døve-Idrætsforbund 

 

 

 

Dato: 8. juni 2023 kl. 16.00-18.00 

Placering: Crowne Plaza Copenhagen Towers, København. Der er efterfølgende spisning bagefter. 

Deltagere: Janni Møller Thomsen (JMT), Michael Weber Steenberg (MS), Julie Faustrup (JFF), Christina 
Haurum (CHA) og Emil Mitko Trillingsgaard (EMT). 

Afbud: - Julie måtte desværre forlade mødet af personlige årsager.  

Sekretariat: Joachim Thor Krøyer (JTK) Afbud 

Bilag: 1. Strategi 2022-2025 

 

 

 

1. Velkomst 
 
MS bød velkommen, og tavshedserklæringer blev underskrevet.  
 
Kort gennemgang af strategiplanen.  
Kort gennemgang af forbundet og organisationen.  
 

2. Sager til orientering 
 

2.1. Sekretariatet 
JTK har sendt en statusmail til HB, hvor der primært refereres til arbejdet på det kommende 
VM i håndbold. Mere herom senere. 
De indledende forberedelser til et seminar for klubrepræsentanter, samt frivillige, er gået i 
gang.  
Til sidst er sekretariatets ferieplaner orienteret. 
MS opfordrer til, at HB kigger forbi til de VM-kampe, det er muligt. MS vil selv være til stede 
ved åbningen d. 3. juni og et par af de efterfølgende kampe. 
Kampprogrammet: 
https://www.deafsport.dk/kampprogram-til-vm-i-haandbold-opdateret/ 

 



 

2.2. Økonomi 
JTK har sendt en status til HB med et overblik over økonomien. Der er fortsat 
usikkerheder omkring VM i håndbold efter aflysningen af dameturneringen, 
men der regnes med at der kommer styr på det efter sommerferien. 
HB afventer et halvårs regnskab fra JTK efter håndbold VM er afviklet.  
 

2.3. Politisk arbejde & Brobygningsområdet 
MS orienterede.  
MS og JTK har netop haft møde med DIF Økonomiafdeling, hvor der er talt om, hvordan 
midlerne skal fordeles. Udfordringen er bl.a. at DDI falder mellem to stole (DIF og Parasport 
Danmark). Men det var et godt og konstruktivt møde, hvor MS følte at der blev lyttet til DDI. 
En opfølgning herom er aftalt. 
MS ville arbejde mere hen imod at blive en del af DIF’s projekt omhandlende trivsel for børn 
og unge i idrætten. DIF er blevet kontaktet og desværre kan man ikke blive en direkte del af 
projektet, men der er andre muligheder. MS vil forfølge mulighederne.  
Under mødet med økonomiudvalget hos DIF blev Initiativ-puljen nævnt og det er bl.a. her, 
hvor MS vil rette opmærksomheden på. 
Der skal forsættes med at forsøge at synliggøre os selv overfor relevante politikere og politiske 
organisationer.  
 

2.4. Forretningsudvalget (FU) 
Er konstitueret med MS og JMT (se punkt 3.1). 
 

2.5. Status VM i håndbold i København og EM i maraton i Odense 
JTK har sendt orientering til HB. 
Der er panderynker over økonomiske udfordringer til VM i Håndbold grundet div. landes afbud 
og omrokeringer af kamprogrammet m.v. 
Bestyrelsen ser kommunikationen om VM som en udfordring.  
 
EM-maraton i Odense er tilmeldingerne begyndt at tikke ind. Basen er Nyborg Strand Hotel og 
man bliver fragtet til Odense i busser på løbsdagen. (24. september) 
En døv svensk løber har potentiale til at vinde HC Andersens Maraton.  
 
 
 

3. Emner til behandling af Hovedbestyrelsen 
 

3.1. Bestyrelsessammensætning 
- JMT er valgt som næstformand og indtræder dermed i FU sammen med MS. 

  
- De 5 fokusområder fra strategiplanen fordeles hos HB-medlemmerne;   

 
DDI som forbund: MS & CH 
Medlemstal og medlemsforhold: EMT & JFF 
Elite (MS) og bredde (JFF):  



 

Kommunikation: JMT & EMT 
Kommercielle: JMT & CH 
 

3.2. Lønnet formand 
Lønnet formand er endeligt godkendt af Hovedbestyrelsen med tiltrædelse 1. august.  
Bestyrelsen udstikker arbejdsopgaverne for formanden.  
 

3.3. Bestyrelsesrepræsentation ved DM-stævner m.v. 
MS opfordrer til repræsentation af HB-medlemmer, når det er muligt.  Se i kalenderen for 
datoer. 
 

3.4. Indsatsområder i nær fremtid 
- Vi skal fortsat sikre en stærk kommunikation og dermed bedre branding af DDI.  – Og HB!  
- Futsal-landsholdet holdet mangler fortsat en leder. Der er et opslag oppe på hjemmesiden 

og holdet skal til VM i Brasilien til efteråret. 
- Potentiale for nye idrætsgrene på vej: 

- Padel og Triatlon er muligheder. Kan vi fange dem og udvikle det område indenfor både 
elite og bredde? Åbent DM? 
Eetu kan kigge på det efter VM i håndbold. 

 

 

4. Andet 

 
4.1. Seminar i efteråret 2023 

Der arrangeres seminar til efteråret for klubber & frivillige.  
Et af de foreslåede temaer er ”Opkvalificering”. 
EMT foreslår, at klubberne spørges, om de har ønsker til indhold.  
 

4.2. NBDSF-møde i Riga, Letland, 8.-10. september 2023 
MS deltager og orienterede herom.  
 

4.3. Næste mødedato 
12. september kl. 16.00-18.00 + Internt bestyrelsesmøde kl. 18.00-19.00. 
Herefter spisning. 
 
 

5. Eventuelt 
Resolution omkring seksuelle krænkelser. Dokumentet opdateres og sendes ud til klubberne. (MS – får 
JTK i gang når VM er overstået).  


